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Vandaag heb ik mij weer voor een tweetal bijeenkomsten aangemeld. Mezelf steeds weer willen verbeteren 

is de drijfveer. Het lukt me nu best goed om gewoon aan iets te beginnen zonder me druk te maken of het 

gaat lukken. Vandaar de titel Slootje springen. Een nat pak halen als je niet ver genoeg springt is niet zo 

fijn,maar je leert er wel van. Mensen in hun kracht zetten en met name de jongeren is waar ik mij nu op wil 

focussen maar ik hoef het gelukkig niet alleen te doen. Aan de voorzitterscursus heb ik veel gehad en dat 

geeft de burger moed.

https://www.clientenraad.nl/praat-mee/slootje-springen/


